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ACTA DE LA REUNIÓ  DE LA COMISSIÓ CONSULTIVA DE DEL PARC NATURAL DE SANT 
LLORENÇ DEL MUNT I L’OBAC I FÒRUM PERMANENT DE LA CETS DE SANT LLORENÇ DEL 

MUNT I L’OBAC. 
 
 
 

CONVOCATÒRIA  

 
 
Data: Dilluns, 17 de març de 2014 
Hora: 17:00 h. 
Lloc: Castell de Vacarisses, sala sotacoberta gran.  c/ Major, 3 Vacarisses 
  
 

ORDRE DEL DIA  

 
1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior. 

 
2. Informe de gestió.  

 
3. Fòrum Permanent de la Carta Europea de Turisme Sostenible (CETS).  

 
a. Informe d’execució del Pla d’activitats.  
b. Unificació dels processos d’implantació de la Carta Europea i el SICTED 
c. Inici de la segona fase de la Carta Europea: acreditació de les empreses . 

 
4. Torn de paraules.   

 
 

ASSISTENTS 

 
 
Presideix la reunió:  
 
Sr. Salvador Boada Guàrdia, alcalde de l’Ajuntament de Vacarisses. 

President de la Comissió: 

 
Sr. Ramon Espinach, cap de la Oficina Tècnica de Parcs Naturals.  
 

Assistents en representació del Consell Coordinador del Parc: 

 
Sr. Martí Perich i Singla, alcalde de l’Ajuntament de Mura. 
Sr. Ignasi Planas de Martí, cap del Servei de Gestió Ambiental de l’Ajuntament de Terrassa. 
 

Assistents en representació de les entitats i sectors: 

 
Sr. Joan Boada i Campderrós, representant del Centre Excursionista de Terrassa 
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Sr. Salvador Vives Jorba, representant de la Federació Catalana d’Espeleologia 
Sra. Eva Chica, tècnica del consorci de Turisme del Vallès Occidental 
Sr. Benjamí Fortuny Cuesta, tècnic del Consell Comarcal del Bages 

 

Assistents del cens d’entitats i empreses del Fòrum Permanent: 

 
Sra. Mireia Solsona Garriga, alcaldessa de l’Ajuntament de Matadepera. 
Sr. Francesc Closa Sebastiá, Servei d’Ecopatologia de Fauna Salvatge de la UAB. 
Sra. Gemma Gimferrer Tortosa, representant de La Mola 
Sra. Meritxell Folch Vázquez, representant del restaurant La Pastora 
Sr. Josep Triadó Cirera, president del Club Muntanyenc de Terrassa. 
Sr. Francesc Dalmases, representant de l’Associació Talactiva 
Sr. Ramon Capdevila, representant de Racó de Can Brossa 
Sra. Sílvia Comelles i Compte, representat d’Arqueolític 
Sra. Sandra Tallón Paredes, representant de Biosfera. 
Sra. Ester Tarín, representant del càmping La Tatgera 
Sr. Esteve Puig, president del Centre Excursionista Llorençà. 
Sr. Jordi Garreta, cap del Servei de Turisme de l’Ajuntament de Terrassa. 
Sra. Montse Castarlenas, representant de la botiga Aloer de Talamanca. 
Sr. Eduard Soler Janer, representant  de l’Àrea d’esplai de les Arenes 
Sr. Jaume Soler Mir,  representant  de l’Àrea d’esplai de les Arenes 
Sra. Mª Dolors Mir Estrada, representant  de l’Àrea d’esplai de les Arenes 
Sr. Jordi Llobet Aymamí, gerent de Rossinyol Nou, Serveis Educatius 
Sr. Jordi Ibars Querol, gerent de Emocions Activitats en el  Medi Natural 
Sr. Enric Datzira Navarro, administrador de CIMA Projectes, S.L. 
Sr. Pere Fabrés Forn, propietari de la Casa Museu Moli del Mig (Mura). 
Sra. Berta Perich Batallé, representant de Cal Carter, S.L. 
 
 
 

Assistents de l’Àrea d’Espais Naturals de la Diputació de Barcelona i de Diputació de Barcelona: 

 
Sr. Josep Canals Palau, tècnic d’Ús Públic de la Direcció Territorial Occidental. 
Sr. Àngel Miño Salinas, director del Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l'Obac. 
Sr. Jordi Padrós Selma, coordinador d’Espais Naturals 
Sr. Xavier Roget Padrosa, cap de la Direcció Territorial Occidental. 
Sra. Elisabet Ruiz Boada, secretaria tècnica de la CETS del parc Natural de Sant Llorenç del Munt i 
l’Obac. 
 

Excusen la seva assistència:   

 
Sr. Joan Puigdollers i Fargas, Diputat delegat d'Espais Naturals i Medi Ambient. 

Sr. Jaume Galofre Gabarró, representant del Centre Excursionista de Terrassa.  
Sra. Alba Caballé, tècnica de la Gerència de Serveis de Turisme.  

http://www.diba.es/web/directori/inici/-/contacte/1207
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Desenvolupament de la sessió: 

 

El Sr. Salvador Boada dóna la benvinguda als presents i agraeix la feina feta des del parc per 
arranjar el camí dels Caus recordant que el municipi de Vacarisses es troba entre dos parcs naturals 
de forma que gaudeix d’un gran entorn. 

La Sra. Mireia Solsona dóna les gràcies per l’acollida i es congratula de poder treballar pel parc, que 
és la joia natural i cultural que ens envolta. 

 

 

1. Aprovació de l’acta de la reunió anterior. 

El Sr. Ramon Espinach pregunta als assistents si aproven la redacció de l’acta de la reunió del dia 
13 de novembre de 2013. 

No n’hi ha cap objecció, de manera que s’aprova l’acta anterior. 

 

 

2. Informe de gestió de 2014. 

El Sr. Àngel Miño inicia la presentació de l’informe de gestió del 2014 tot comentant que farà esment 
de les principals activitats i projectes encetats fins el moment seguint l’esquema del programa 
presentat a l’anterior reunió: 

 

Activitats de Conservació, Ús Públic i desenvolupament 

 CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB LKXA (2005-12) 
 Redacció licitació de 3 projectes 2013 (Restauració i millora de l’entorn dels àmbits 

centrals).       160.000 € 
 “Pla d’actuacions de millora dels hàbitats forestals i manteniment dels 

hàbitats oberts de l’entorn del Montcau”.   54.834 € 
 “Pla d’actuacions de restauració d’àrees degradades i millora de punts 

d’aigua a l’entorn del Montcau”.     52.638 € 
 “Pla d’actuacions de restauració d’àrees degradades i de reforç del teixit 

econòmic de l’entorn del Montcau”.    52.622 € 
 

Activitats de Conservació i tractament físic del patrimoni 

 Execució del Pla Bàsic d’Infrastructures de Prevenció d’Incendis 
 Arranjaments de la Xarxa viària: 7,4 km de ferm i 27 km de vegetació 

   Ferm: 10,4 km 
   Vegetació: 27 km 

  Gestió forestal: 53,5 ha 
   Sector de l’Obac: 18,5 ha + 17ha   

 Franges de seguretat: 4 km 
       Vall d’horta: 0,5 ha  
 
Activitats de Conservació i Seguiment 

 Projectes propis de Seguiment 
 Pla de Seguiment de paràmetres ecològics del parc 

 Seguiment del Cranc de riu autòcton (contactes per a establir un conveni 
amb l’ACA i el DARPMN). 

 Seguiment i vídeo vigilància d'àligues perdigueres 
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 Seguiment de nidificació de l’Aufrany 
 Seguiment de la població de senglar (dinàmica, sanitari, cinegètic)  
 Seguiment d’amfibis i rèptils 
 Seguiment de quiròpters (obres) 
 Seguiment de la biodiversitat d’ocells  
 Seguiment de la biodiversitat de papallones 
 Seguiment de la colonització del Cabirol (web GenCat) 
 Seguiment amb càmeres fotogràfiques de la fauna 
 Seguiment de la distribució dels rapinyaires diürns 
 Seguiment de la nidificació de rapinyaires nocturns 
 

 Conveni de Col·laboració entre la Generalitat de Catalunya, la Universitat 
Autònoma de Barcelona i la Diputació de Barcelona. 

 Conveni obert a altres institucions i/o empreses 
 Entra a formar part la Fundació Mina d’Aigües de Terrassa 
 Implicació social (web, xarxes social)s+ 
 Estudi de la dinàmica de les poblacions de senglar i seguiment 

ecopatològic.  
 Participació de la DB en 2014: 15.000 € 

 Adquisició de 3 collars GPS 
 Adquisició de 6 conjunts emissor/receptor. 

 
 Activitats  de Conservació.:  

 Caracterització genètica de l’Esperó de Bolós (Delphinium bolosii)2013. 
 Biologia reproductiva i variabilitat cromosòmica en Delphinium bolosii al 

Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l’Obac. Propostes de gestió. 
(OTPAT). 

 
 

Àmbit de l’Ús Públic i l’Educació Ambiental 

 Pla director del Marquet de les Roques 
 Execució del Projecte de consolidació dels forjats   250.000 €  

 
 Projecte de visitació de les Coves de Mura 

 Estudi d’higiene i seguretat 
 Projecte d’adequació interna a la visitació (períodes, nombre de visitants, 

estructures internes, etc.) 
 
Àmbit del desenvolupament 

 Subvencions a particulars 2014  
 (EFA, ES, HAPA, Culturals i aprofitament de la Biomassa) 

 
Activitats generals i de Suport 

 Informes emesos (1/1/2014 a 13/3/201 
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Nombre d’informes Assumpte 

4 / 27 Activitats científiques, culturals i educatives 

5 / 55 Activitats esportives, turístiques i de lleure 

0 / 17 Aplecs, trobades, festes i fires 

5 / 10 
Aprofitaments de recursos naturals (agrícoles / 
ramaders / miners) 

0 / 0 
Caça (aprofitaments i PTGC - Plans Tècnics de Gestió 
Cinegètica-) 

0 / 2 Camins 

0 / 5 Circulació motoritzada 

2 / 7 Filmacions i reportatges fotogràfics 

1 / 8 Forestal (aprofitaments i PTGMF) 

2 / 3 Informació general 

3 / 9 Instal·lacions tècniques 

1 / 6 Urbanístic 

16 / 131 Denúncies 

6 / 30 z_Altres 

Total: 45 / 378   

 

 Sistema Q de qualitat en ENP 
 

 Núm. de suggeriments 
Mitjana dies de 

resposta 

Total 2006 42 64,5 

Total 2007 58 20 

Total 2008 51 27 

Total 2009 72 19 

Total 2010 55 6 

Total 2011 62 14 

Total 2012 53 20 

Total 2013 68 16 

 

 
Núm. de 

suggeriments Resolts a termini Fora termini 

Parcial 2014 9 9 0 
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El Sr. Ramon Espinach es refereix al Pla de Prevenció d’Incendis d’enguany en el sentit que tota la 
contractació (Guaites i Informadors) recaurà en l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis 
Forestals amb coordinació amb l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals. 

 

 

3. Fòrum Permanent  de la CETS 

La Sra. Elisabet Ruiz pren la paraula i presenta l’estat actual del Programa d’actuacions: 

 
Estat del programa d’actuacions 

 23 actuacions realitzades 
 13 actuacions realitzades, amb continuïtat 
 13 actuacions iniciades 
 10 actuacions no realitzades 
   5 actuacions no realitzades, per causes externes 

 
 

La Sra. Elisabet Ruiz reprèn la paraula i fa un breu resum de la situació actual del PNSLMO respecte la 
II Fase de la CETS: 
 
II Fase CETS 
 

 El procés de la II fase ha coincidit amb la implantació del SICTED a les comarques dels 
Vallesos i Bages i s’ha detectat que hi pot haver sinèrgies en el seu procés d’implantació. En 
aquest sentit s’ha iniciat un treball comú amb la resta d’administracions implicades per tal de fer 
compatibles aquests dos projectes.  

 Són dos projectes que es basen en una millora de la qualitat de l’empresa. En el cas de la 
CETS és un projecte sobre l'especialització i millora de la destinació com a producte de natura i 
sostenibilitat i és a nivell de municipi. En el cas del SICTED, es basa en un sistema de qualitat 
sobre el procés del servei turístic  i s’actua a nivell de comarca. 

 Per tant, si una empresa turística està interessada en iniciar els tràmits d’adhesió, pot gaudir 
de l’avantatge de treballar en una sola línia però amb l’obtenció final de dues certificacions 
de qualitat.  

 SICTED: Sistema de Qualitat per a les empreses com una mateixa destinació 
turística promogut per l’Oficina Tècnica de Turisme a través dels consells comarcals 

 CETS: Adhesió de les empreses turístiques a la Carta Europea de Turisme 
Sostenible per a treballar en la promoció econòmica dels municipis de l’àmbit de 
parc vetllant per la conservació de l’entorn, promoguda per l’Oficina tècnica de 
parcs Naturals. 

 
 Objectius II fase 
 

 Enfortir els vincles i ampliar el coneixement mutu entre els gestors dels espais naturals 
protegits i les empreses relacionades amb el sector turístic.  

 Es vol aconseguir mitjançant l’aplicació d’unes actuacions concretes per tal de fer que 
les empreses turístiques treballin per arribar a fer els seus negocis més sostenibles i, al 
mateix temps, gaudeixin també dels beneficis d’operar en espais protegits acreditats i 
distingir-se de la resta pel seu compromís amb la sostenibilitat. 

 Fomentar una estreta COL·LABORACIÓ entre els gestors dels ENP acreditats amb la 
CETS i les empreses turístiques, basada en sòlids COMPROMISOS mutus per 
avançar cap a un turisme més sostenible. 
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 Diferenciar a les empreses de turisme pel seu compromís voluntari amb el 
desenvolupament turístic sostenible de l’ENP en el qual operen, ajudant-les a millorar 
contínuament la sostenibilitat dels seus negocis. 

 
 Procés d’Adhesió: 

 Fase 1: Llançament 
 Informació i captació empreses. 

 Treball porta a porta explicant els dos projectes 
 Lliurament d’impresos d’inscripció i compromís  

 3 ÀREES D’ESPLAI: AE riera de Nespres, AE Arenes i AE 
torrent de l’Escaiola 

 5 RESTAURANTS: La Mola; La Muntanyeta; La Pastora; Les 
Voltes de Talamanca i Cal Carter 

 2 ALLOTJAMENTS: Cal Carter i càmping la Tatgera 
 1 CASA-MUSEU: Molí del Mig 
 4 EMPRESES D’EA: Rossinyol Nou; Arqueolític; Emocions i 

Biosfera 
 Aprovació inici fase per part d’EUROPARC. (pendent la sol·licitud formal al 

llarg de l’abril) 
 

 Fase 2: Implantació 
 Empreses interessades que compleixen condicions accés:  

 Procés formació i assistència tècnica per poder implantar actuacions 
de sostenibilitat bàsiques (“Annex 2: Listado Chequeo”) 
 Primera sessió de formació al Bages el 26 de febrer 
 Primera sessió de formació al Vallès Occidental el 24 de març 

 Definir el seu Programa d’Actuacions. 
 

 Fase 3: Comprovació i Adhesió 
 Comprovació que Programa Actuacions compleixi tots els requisits. 
 Firma de l’Acord de Col·laboració. 
 Lliurament del Certificat d’Adhesió. 

 
 
El Sr. Àngel Miño intervé per a explicar que el procés de sensibilització i captació d’empreses ha estat 
molt exitós, més del previst, la qual cosa ha suposat un gran esforç per part de les dues oficines 
tècniques de turisme i de parcs naturals per a mantenir els compromisos presos a l’anterior reunió. 
Comunica que el cost dels 3 anys que pot tenir tot aquest procés per a les empreses (actualment el 
cost de la II fase de la CETS pot estar al voltant de 500 euros  més els 80 o 40 euros, depenent del 
tipus d’empresa, per part del SICTED) es manté d’acord amb el compromís pres el dia 9 de gener a la 
reunió extraordinària del Fòrum Permanent en que es va dir que les empreses haurien d’aportar 80 € el 
primer any i 40 € els següents de forma que la Diputació assumeix el cost d’implantació de la fase II de 
les empreses. Puntualitza que aquesta “oferta inicial” serà difícil de mantenir per a propers anys. 

 

 

4. Torn de paraules 

 
El Sr. Ignasi Planas s’interessa pel Pla de Mobilitat de l parc i exposa que l’Ajuntament de Terrassa 
també està redactant el seu Pla de Mobilitat a càrrec de l’Oficina Tècnica de Vies Locals de la Diputació 
de Barcelona i el projecte d’Anella Verda de Terrassa de forma que estaria be que tots els documents 
es tinguessin en compte  

El Sr. Xavier Roget respon que l’Oficina Tècnica de Vies Locals ha contractat l’estudi i que en aquests 
moments s’està redactant. Per tant serà estrany que no es tinguin en compte l’un a l’altre. 

El Sr. Salvador Vives pregunta sobre el projecte de visitació de les Coves de Mura. 
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El Sr. Àngel Miño informa que actualment l’equip tècnic de l’OTPN està treballant recollint informació 
tècnica, geològica, biològica i social per a redactar un projecte que tingui en compte l’estat de 
conservació i pugui ser un valor per al municipi. En aquest sentit s’estan realitzant reunions amb la 
Federació Catalana d’Espeleologia i amb l’Ajuntament de Mura. 

El Sr. Martí Perich es mostra d’acord tot incidint en la seguretat, la conservació i l’ús social que se’n 
pugui fer. 

El Sr. Ignasi Planas pregunta per l’augment de la població de cabirols al parc, per si s’ha confirmat la 
presència de la cabra (Capra hispanica) i per la postura del parc al respecte. 

El Sr. Àngel Miño respon que l’equip tècnic del parc no ha confirmat la presència e la cabra (Capra 
hispanica) al parc, però que s’està alerta i que la població de cabirols va començar la seva expansió al 
parc pel vessant nord fa uns 10 anys i que actualment es troba distribuïda arreu amb una densitat 
aproximada de 2 exemplars per cada 100 ha i que es fa el seguiment anual de rastres i d’avistaments 
de caçadors sense plantejar cap mesura de gestió especial doncs no representa cap problema.  

El Sr. Josep Canals presenta la Sra. Eva Chica i el Sr. Jordi Garreta, representants del Consorci de 
Turisme del Vallès Occidental i del Servei de Turisme de l’Ajuntament de Terrassa per a que presentin 
el projecte Vallès Drac Race. 

La Sra. Eva Chica pren la paraula per a presentar un esdeveniment esportiu consistent en dues curses, 
una a peu (60 km) i altra en bicicleta de muntanya (100 km), que donen la volta al massís de Sant 
Llorenç del Munt i que es duen a terme en dos dies consecutius d’un cap de setmana que es celebraria 
anualment amb la intenció de que en el futur constitueixi una marca i un referent per a esportistes i 
afeccionats. Continua exposant que és una iniciativa de l’Ajuntament de Terrassa d’acord amb el seu 
pla estratègic de desenvolupament per a situar a Terrassa, i de retruc la comarca i els seus municipis i 
els municipis del Bages del parc, com una destinació de turisme esportiu en el medi natural. Exposa 
que el repte esportiu és fer les dues proves, tot i que es pot fer només una, per a estimular la 
pernoctació a la comarca i el trànsit dels acompanyants per tots els municipis que hi ha en el recorregut 
per a promoure el comerç a tota la zona. Diu que s’ha proposat una prova d’alt nivell esportiu per a que 
pugui ser un referent i induir la visitació durant tot l’any de la mateixa manera que succeeix amb altres 
esdeveniments com el “Cavalls de Vent” al Parc Natural del Cadí-Moixeró o “Carros de Foc” al Parc 
Nacional d’Aigüestortes i estany de Sant Maurici. 

El Sr. Jordi Garreta incideix en que el projecte tracta d’aprofitar el potencial turístic del parc natural i del 
seu entorn, creant un esdeveniment de referència amb projecció com a prova esportiva d’elit, per a 
promoure els diferents municipis que formen part del parc, transcendint el propi Vallès, encara que el 
nom ara és “Vallès Drac Race”, i mostra l’esborrany de recorreguts, que cal acabar de perfilar d’acord 
amb el parc i els municipis. Manifesta que esdeveniments d’aquest tipus creen una inèrcia de turisme 
senderista i excursionista que pot ajudar a desenvolupar el sector turístic i de serveis.  Informa de que 
l’estudi econòmic realitzat preveu un retorn de 6,71 € per cada 1€ invertit només en l’esdeveniment i 
que depèn de les empreses de la comarca crear productes relacionats per a que el retorn indirecte 
creixi. També informa que es pensa en poder-lo organitzar pel proper mes d’octubre i que s’està en 
relació amb la federació per a que formi part del calendari de proves. 

El Sr. Josep Triadó pregunta si la cursa s’endinsa al parc, ja que creu que dins de parc no es poden fer 
competicions. 

La Sra. Eva Chica respon que la de peu sí i que la de bicicleta bàsicament per fora, tot i que entra i surt. 

El Sr. Àngel Miño puntualitza que les competicions prohibides són les de vehicles a motor i que les 
competicions a peu o BTT estan subjectes a informe, de manera que el que es pretén és que el seu 
impacte sigui el menor circulant bàsicament per pistes a on l’impacte és menor. 

El Sr. Esteve Puig i altres comenten que a l’octubre hi ha dues activitats la marxa dOr i la Marató de 
Muntanya. 

El Sr. Angel Miño intervé per a comentar que es va convidar a presentar el projecte als promotors 
precisament per a que les diverses entitats poguessin conèixer i aportar dades per a trobar el millor 
encaix. Exposa que cada cop hi ha més iniciatives i recorda que fa dos anys que es va començar a 
treballar amb les entitats que organitzen activitats en el medi natural per a veure si era possible que el 
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mateix sector s’auto regulés creant un codi de bones pràctiques o un decàleg, o uns criteris a tenir en 
compte o fins i tot un calendari, de manera que entre tots s’assegurés la conservació de l’entorn i la 
realització d’un nombre bastant i suficient amb el consens de entitats i Administracions. Pensa que ara 
seria un bon moment per a reprendre les reunions i finalitzar el treball. 

El Sr. Xavier Roget recorda que vincular aquests esdeveniments amb altres, com per exemple el Dia 
Internacional de les Muntanyes, pot contribuir a la seva difusió i que vincular-los, si és possible, a valors 
de responsabilitat social els hi dóna un valor afegit respecte a altres. 

El Sr. Ramon Espinach pensa que ha sigut molt adequat presentar aquesta activitat en el marc de la 
Comissió Consultiva i Fòrum Permanent del parc i que seria molt convenient convocar una reunió amb 
les entitats que organitzen activitats per a tenir-ho en el calendari, per a tenir un coneixement mutu i per 
establir uns criteris que evitessin que la proliferació d’aquest tipus d’esdeveniment no malmetés una 
altra cosa. Finalment proposa que des del parc es convoqui aquesta reunió per tal de trobar l’encaix 
amb altres activitats i no repetir accions que es puguin fer ombra. En aquest sentit tramet la reflexió que 
es va fer al Parc Natural del Montseny, parc en el que van començar a proliferar iniciatives per a 
organitzar maratons a cada municipi i finalment municipis i entitats van arribar a establir uns criteris, una 
normativa i un calendari. 

Afegeix una altra reflexió com a contrapunt a aquesta visió competitiva, en el sentit de realitzar una 
visita extremadament tranquil·la, per escoltar la natura, per fer una mirada introspectiva que també te 
encaix en els parcs naturals, de forma que hem de trametre missatges a la societat de que pot gaudir 
d’ambdues experiències.  

El Sr. Joan Boada recolza la iniciativa de reunir les entitats per a que rebin aquesta informació i puguin 
resoldre els seus dubtes. 

Diverses intervencions abunden sobre aspectes diversos: confluència d’activitats, personalització, 
valors socials, repercussió econòmica, altres noms possibles,  legislació, possibles impactes, promoció 
de valors locals, etc. 

No havent-hi més torns d’intervenció, el Sr. Salvador Boada tanca la reunió agraint l’assistència als 
presents a les 18:45 hores. 

 

 


